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با پایان دوبله و آماده سازی سریال »جراح«، این اثر روسی از چهارشنبه، هشتم شهریور ماه جایگزین 
سریال »تاخیر در عدالت« شبکه پنج سیما می شود. »جراح« محصول 201۹ کشور روسیه به کارگردانی 
النا نیکولاوا است که در 1۶ قسمت 4۵ دقیقه ای ساخته شده است. این سریال درام، در گونه پلیسی ـ 
جنایی داستان للیا پزشک متخصص قلب و عروق اســت که در پی اتفاقاتی، لرزش دست شدیدی پیدا 
می کند که مانع از کار او در اتاق عمل می شود. در همین حین مسئولین بیمارستان او را برای کارهای 
داخلی بیمارستان در نظر می گیرند. للیا متوجه اتفاقات جنایی و قتلی در بیمارستان می شود. سریال 

»جراح« هر روز ساعت 1۹ از شبکه پنج سیما پخش می شود و بازپخش آن ساعت 2۳ خواهد بود./ایسنا

مینی سریال »شرافت« با گویندگی 2۹ نفر از گویندگان گفتار فیلم و با مدیریت مهسا عرفانی در واحد 
دوبلاژ اداره کل تامین و رسانه بین الملل سیما دوبله شد و قرار است پس از آماده سازی کامل از شبکه  سه 
سیما برای مخاطبان پخش شود.  این سریال که در گونه درام و هیجانی، محصول فرانسه در سال 2021، 
است داستان لوکاس، پسر یک قاضی معتبر می باشــد که  پسری به نام ماتیو را بر اثر یک تصادف راهی 
بیمارستان می کند. ریچارد، پدر لوکاس ابتدا تلاش می کند پسرش را از دام قانون برهاند اما بعد از این که 
می فهمد ماتیو همان پسر خلافکاری است که او را دو سال پیش به زندان انداخته از فرستادن لوکاس به 

نزد پلیس امتناع می کند./صباخبر

شرافت به شبکه سه می آیدجراح روسی به شبکه پنج سیما می رود

رئیس سازمان سینمایی گفت: تاخیر در اهدای جوایز چهل و یکمین 
جشنواره بین المللی فجر به تغییر و تحولات در وزارت صمت برمی گردد.

محمد خزاعی عصر دوشنبه ششم شــهریور ماه در آیین اهدای جوایز 
برگزیدگان چهل و یکمین جشــنواره بین المللی فجر در شــرکت پارس 
خودرو اظهارداشت: تاخیر در اهدای جوایز جشنواره به تغییر و تحولات در 
وزارت صمت برمی گردد. در زمان وزیر وقت تعهداتی ایجاد شد که به دنبال 

تغییرات و تحولات این تاخیر رخ داد.
خودروی شاهین برای برگزیدگان جشــنواره در نظر گرفته شده که 
تمامی مراحل ساخت آن در گروه خودروسازی ســایپا انجام شده است. 
خزاعی گفت: بابت تاخیری که برای تحویل جوایز ایجاد شــد عذرخواهم 
که شاید مربوط به سازمان ســینمایی یا شرکت سایپا نیست و به تغییر و 

تحولاتی که در وزارت صمت ایجاد شد برمی گردد.
وی افزود: در زمان وزارت آقای فاطمی امین تعهداتی ایجاد شد که بعد 
از رفتن ایشان، مهندس علی آبادی تشریف آوردند. هماهنگی های این کار 
طولانی بود. خزاعی با اشاره به نگاه سایپا به حوزه فرهنگ و هنر و تحولات 
در حوزه خودروسازی گفت: می شود از بضاعت و ظرفیت هنر در صنعت 

استفاده کرد.
وی افزود: شــاید ســینمای ایران در رتبه 12 یا 1۳ جهان باشد ولی 
سینمای ایران جزو مفاخر میراث دوره بعد از انقلاب و جمهوری اسلامی 
است . تکثر نیروهای متخصص و متعهد در حوزه سینما اگر با صنعت پیوند 
بخورد خیلی از مشکلاتی که هنوز در حوزه های تخصصی داریم را می توانیم 

برطرف کنیم. 
رئیس سازمان سینمایی گفت: این به معنای سفارشی سازی یا سفارشی 
کار کردن نیست. به این معناست که مشکلات شناسایی و کلان موضوع ها 

هم مشخص شوند و در کنار آن می توانیم به رفع مشکلات بپردازیم.
وی افزود: خیلی از مسائل در دستگاه های مختلف وجود دارد از جمله 

وزارت صمت و شــرکت سایپا که می خواهند مســائل خود را برای مردم 
مطرح، منتقل و تبیین تا حل مشکل کنند که به اعتقاد همه کارشناسان 
بهترین ابزار زبان تصویر در سینما و دیگر مدیوم ها از جمله شبکه نمایش 

خانگی و فیلم کوتاه است و می شود از این ظرفیت استفاده کرد.
وی گفت: پیوند صنعت و هنر می توانــد آغازگر جریانی مهم در وزارت 
صمت و در سازمان سینمایی باشد و کارهای بسیار خوبی در این زمینه 

انجام داد.
خزاعی گفت: آمادگی داریم اگر شــرایطی فراهم شود از این 
ظرفیت استفاده و فضای جدیدی ایجاد کنیم تا مسائلی که قابل 
تصویرسازی است با هنرمندان مشورت کنیم و وارد این مسائل 

شویم که عرصه جدیدی در این زمینه خواهد بود.
محمدعلی تیموری مدیرعامل خودروســازی سایپا هم 
گفت: بابت تاخیر در فرآینــد تحویل خودرو عذرخواهی 
می کنم که هماهنگ کردیم در سال های دیگر این اتفاق 

نیفتاد.
وی افزود: مجمع ما سالانه یک بار برگزار می شود 
و در آنجا باید تاییدیــه بگیریم و به دلیل تاخیر قبلی 
عذرخواهی می کنم و بدون مصوبه مجمع نمی شــود 

چنین کاری انجام داد.
وی افزود: دلیل اتفاقات اخیــر در صنعت خودرو، 
دوری ما از هنرمندان اســت که می توانند مسائل را به 
تصویر بکشند. هنرمندان در جلسه ای بیایند و فرآیند 

تولید شــاهین را ببینند. بیش از 80 درصد روند ساخت 
این خودرو توسط ربات انجام می شود. سینماگران بیایند 

و فیلم هایی بسازند. ذهنیت مردم آن چیزی نیست که ما 
گزارش می دهیم./ایرنا

محمد خزاعی:

از ظرفیت هنر در صنعت استفاده شود


